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Szanowny Panie Prezydencie,

mieszkafcy centrum miasta Wtoclawka w duiym zadowoleniem przyjeli wiadomo6i,2e wiele ulic

w tym obszarze bqdzie remontowanych w najbliiszym okresie letnim. Efekty remont6w, przebudowy ciesz4

mieszkaric6w jednak zaniepokoil ich fakt zmniejszonej liczby miejsc parkingowych na chodnikach

( ul. Kiliriskiego, Chopina). Mieszkaricy obawiajq siq, ie taka sytuacja moie powt6rzyi sie w pnypadku

remont6w/ pzebudowy kolejnych ulic w centrum miasta. Miejsca parkingowe na chodnikach byly bardzo

dobrym rozwiqzaniem zwaZywszy na fakt,2e w tej czg6ci miasta jest niewielka liczba zatoczek parkingowych

a nawetjeieli sQ naleiy w nich parkowai r6wnolegle a nie prostopadle, co zmniejsza tym samym liczbq

miejsc parkingowych (np. ul. Ko(ciuszki). Zdaniem mieszkaic6w jednoczesne dziaiania w postaci

zmniejszenia liczby miejsc parkingowych na chodnikach i rezygnacja z roweru miejskiego nie sa dziaianiami

zaspakajajqcymi potrzeby komunikacyjne mieszkaic6w Wiocfawka.

W zwiqzku z powy2szym proszg Pana Prezydenta o udzielenie mi odpowiedzi czy podczas kolejnych

remont6w/ przebudowy ulic zmniejszana bqdzie liczba miejsc parkingowych na chodnikach zar6wno

w centrum Wloclawka jak i innych czqiciach miasta.

Z powaianiem


